
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr IX/24 

IX sesja RM odbyta w dniu 29 listopada 2024 r.  

Obrady rozpoczęto 29 listopada 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:52 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. 

Obecni: 

1. Grażyna Bieniek 

2. Dariusz Chojnacki 

3. Jowita Dec 

4. Agnieszka Dorawa 

5. Wojciech Elszyn 

6. Anna Filipiak 

7. Dawid Konwiński 

8. Maciej Kuligowski 

9. Sebastian Mędlewski 

10. Łukasz Owieśny 

11. Szymon Raczyński 

12. Katarzyna Stamm 

13. Marzanna Szewczyk 

14. Justyna Zielińska 

Nieobecna, usprawiedliwiona: Radna Beata Kołota.  

 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad 

IX sesji ?  

Nie zgłoszono uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad IX 

sesji ?  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, 

Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (1) Beata Kołota. 

 

Przyjęty porządek obrad IX sesji RM (zał. 3): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie  od  31 lipca 

2024 roku do 8 listopada 2024 roku. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku rolnego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania komisji stałych Rady 

Miejskiej w Solcu Kujawskim. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia mieszkania treningowego oraz określenia zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu treningowym. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku z dnia 28 października 2024 r. 

właściwemu organowi.  

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie od 31 lipca 

2024 roku do 8 listopada 2024 roku. 



A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawił ww. sprawozdanie, które 

stanowi – zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  

Burmistrz przekazał też informacje w jakich spotkaniach wraz z Zastępcą Burmistrza 

uczestniczył.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do ww. sprawozdania ?  

 

W. Elszyn - Radny RM – zapytał czy spotkanie ze Starostą Powiatu Bydgoskiego w sprawie 

dopłat do transportu międzygminnego przyniosło jakieś ustalenia czyli w jakim kierunku to 

ma zmierzać.     

Odpowiedzi udzielił A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że było to 

spotkanie tzw. „na szybko” z wszystkimi burmistrzami i wójtami Powiatu Bydgoskiego. 

Starosta przedstawił możliwość pozyskania środków, mieliśmy zorientować się jak to 

wygląda w Gminach. Z uwagi, że nasza Gmina nie posiada transportu międzygminnego stąd 

nasze mniejsze zainteresowanie. Natomiast wypłynęła propozycja firmy RELOBUS, z którą 

odbyto spotkanie, a która jest zainteresowana stworzeniem tego typu transportu i już 

zaplanowano kolejne spotkanie u Starosty w tym temacie.     

W. Elszyn - Radny RM – na prośbę mieszkańców ul. Wiejskiej zwrócił się z pytaniem czy 

inwestycja zostanie zrealizowana w terminie tj. do lutego 2025 r. ?   

Odpowiedzi udzieliła I.Konopa – Dyrektor WIiPP informując, że na chwile obecną, nie ma 

informacji, że termin realizacji inwestycji miałby zostać wydłużony. Zobaczymy co będzie w 

kolejnych miesiącach. Mamy nadzieje, że inwestycja zakończy się w terminie, natomiast 

zamknięcie inwestycji to nie jest tylko jej zakończenie ale są  jeszcze decyzję na użytkowanie 

więc jeszcze trochę czasu potrzeba.    

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie zgłosili.  



D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2024 rok. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, 

Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (1)  Beata Kołota. 

Uchwała nr IX/61/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.5) 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043. 

 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2024 – 2043. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, 



Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (1)  Beata Kołota. 

Uchwała nr IX/62/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.6) 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, 

Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (1)  Beata Kołota. 

Uchwała nr IX/63/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.7) 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku rolnego. 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie zgłosili.  



D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, 

Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (1) Beata Kołota. 

Uchwała nr IX/64/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.8) 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli 

i oddziałów przedszkolnych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego. 

 

K. Małecka – Kierownik Ref. Edukacji – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów 

naboru do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, 

Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (1) Beata Kołota. 

Uchwała nr IX/65/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.9) 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania komisji stałych 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – przedstawił ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie powołania komisji stałych Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, 

Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (1)  Beata Kołota. 

Uchwała nr IX/66/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.10) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia mieszkania treningowego oraz określenia 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu treningowym. 

 

I.Organiak – Zastępca Dyrektora, Koordynator Usług Społecznych – przedstawiła ww. 

projekt uchwały.  



 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie utworzenia mieszkania 

treningowego oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

treningowym. 

  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, 

Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (1)  Beata Kołota. 

Uchwała nr IX/67/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.11) 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku z dnia 28 października 2024 r. 

właściwemu organowi. 

 

M. Szewczyk – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawiła ww. 

projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku z 

dnia 28 października 2024 r. właściwemu organowi. 

  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 



ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz Owieśny, 

Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk, Justyna Zielińska. 

NIEOBECNI (1)  Beata Kołota. 

Uchwała nr IX/68/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.12) 

 

12. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radni wniosków nie zgłosili.  

S. Mędlewski - Radny RM – podziękował byłym włodarzom miasta Pani Teresy Substyk i 

Pani Barbary Białkowskiej, a także współpracownikom Urzędu za zgłoszenie jego 

kandydatury do otrzymania brązowej odznaki za zasługi dla sportu, która jest przyznawana 

przez Ministra Sportu i Turystyki.  

 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi  i 

współpracownikom za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 13.52. 

 

Dariusz Chojnacki 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

 

 

 

 

  

Protokołowała:  

Katarzyna Ciudzińska 


